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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
ganzentellingen door jagers en
wildbeheereenheden. (Ingezonden
16 juli 2008)

1
Kent u het bericht «ganzen jagen met
pen en papier»?1

2
Deelt u de mening dat jagers als
belanghebbenden geen onderdeel uit
moeten kunnen maken van
procedures waarbij in het wild
levende dieren geteld worden,
die de basis vormen voor
afschotvergunningen aan diezelfde
belanghebbenden? Zo ja, op welke
wijze bent u voornemens te
voorkomen dat belanghebbenden
onderdeel uitmaken van
telprocedures? Zo neen, waarom
niet?

3
Deelt u de mening dat analoog aan
het onderscheid van zittende en
staande magistratuur en het verbod
op andere ambten voor rechters in
art. 155 van de Grondwet, ook jagers
niet tegelijk dierenpolitieagent,
aanklager, rechter, beul en leverancier
van de poelier zouden kunnen zijn
zonder dat verstrengeling van
belangen moet worden gevreesd? Zo

ja, op welke wijze bent u bereid ook
in het faunabeleid te komen tot een
scheiding der machten? Zo neen,
waarom niet?

4
Kunt u uiteenzetten welk
wetenschappelijk onderzoek op het
gebied van populatiedynamiek
aangeeft dat het bejagen van wilde
ganzenpopulaties enig effect heeft?
Welke effecten zijn door
onafhankelijke wetenschappers in
kaart gebracht en acht u die effecten
voldoende groot om het decimeren
van in het wild levende populaties
beschermde dieren te legitimeren?

5
Kunt u uiteenzetten wat er bekend is
in termen van populatiedynamiek
wanneer een volledige populatie
wordt uitgeroeid (zoals de ganzen op
Texel) of wanneer 90% van een
populatie wordt uitgeroeid (zoals de
wilde zwijnen op de Veluwe)? Welke
evenwichtige opbouw verwacht u
nog na dergelijke verstrekkende en
zeer verstorende ingrepen?

6
Bent u bereid onafhankelijk
wetenschappelijk onderzoek te laten
verrichten naar het effect op de
populatiedynamiek op basis van het
massale afschot van bijvoorbeeld
ganzen, vossen en zwijnen? Zo ja, op
welke wijze en binnen welke termijn?
Zo neen, waarom niet?

7
Deelt u de mening dat het uitroeien
van het overgrote deel van een
beschermde populatie niet te rijmen
valt met het beschermingsregime dat
zowel de Flora- en faunawet als
verschillende internationale
verdragen voorschrijven? Zo ja, tot
welke beleidsverandering zal deze
overweging leiden en op welke
termijn? Zo neen, waarom niet?

8
Kent u het rapport «Integrale
ganzentelling 2007 Zuid Holland
2007»2 waaruit duidelijk wordt dat de
tellingen van ganzen onvoldoende
nauwkeurig worden uitgevoerd in
een aantal gebieden? Zo ja, welke
conclusies verbindt u hieraan?

9
Is het waar dat de jagers en
wildbeheereenheden worden betaald
voor hun bijdrage aan het tellen van
ganzenpopulaties? Worden dieren- en
natuurbeschermers in gelijke mate
betaald voor hun bijdrage?

10
Acht u het, in het licht van vraag 3
correct dat toekomstige executeurs
van het faunabeleid worden betaald
voor het tellen van hun prooien? Zo
ja, waarom? Zo neen, waarom niet en
wat gaat u hier aan doen?
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11
Hoe zeker bent u ervan dat via het
schieten van ganzen
familieverbanden niet wreed
verstoord worden bij deze
monogame diersoort? Hoe weegt u
uw overwegingen terzake in termen
van rentmeesterschap?

1 http://www.volkskrant.nl/binnenland/
article1042684.ece/Ganzen_jagen_met_pen_
en_papier
2 http://www.clm.nl/publicaties/data/clm_
ganzenmonitoring.pdf
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